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A la Sindicatura 

El sotasignat, M.I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel M.I. Govern, de 

forma escrita com preveu l’article 129 de l’esmentat 

reglament en el millor termini.  

Pregunta relativa a la implementació del software 

de gestió SAP al Departament de Benestar Social 

del Ministeri de Sanitat 

Motivació: 

Vist que la implementació del programa de gestió de 

l'ERP (Enterprise resource Planning)  de SAP ha 

provocat disfuncions en la gestió de les prestacions 

socials als beneficiaris, 

Atès que en alguns casos ha impedit que els 

beneficiaris poguessin rebre la prestació assignada en 

els terminis fixats, 

Es demana, 

Pot Govern informar si la implementació del 

programa ha finalitzat? 

Pot Govern informar si el programa funciona sense 

incidències que hagin provocat retard en el 

pagament de les prestacions socials als beneficiaris? 

Quantes persones s'han vist afectades per les 

disfuncionalitats del programa? 

Quina alternativa s'ha proposat als beneficiaris 

afectats per poder rebre la seva prestació? 

Quan va començar la implementació del programa 

de gestió? 

Quin són els motius dels problemes que dificulten el 

correcte funcionament del programa? 

Quin va ser el cost total del programa? 

Casa de la Vall 5 de gener de 2016 

Jordi Gallardo Fernàndez  

Conseller General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 13 de gener 

del 2016, ha examinat la pregunta amb resposta 

escrita del Govern presentada pel M. I. Sr. Jordi 

Gallardo Fernàndez, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 5 de gener 

del 2016, relativa al personal de relació especial 

contractat pel Govern i d’acord amb els articles 18 i 

129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, 

(Reg. Núm. 0005). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 13 de gener del 2016 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M.I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel M.I. Govern, de 

forma escrita com preveu l’article 129 de l’esmentat 

reglament en el millor termini.  

Pregunta relativa al personal de relació especial 

contractat pel Govern 

Motivació: 

Atès que el pressupost per a l'exercici 2016 preveu 

una partida de 821.421,12 € destinada a la retribució 

del personal de relació especial, 

Es demana, 

Quin és el nombre de personal de relació especial 

amb contracte? 

Es preveu alguna nova contractació? En cas 

afirmatiu, per a quin lloc de treball?  

Pot Govern realitzar una descripció dels llocs de 

treball del personal de relació especial amb 

contracte? 

Pot Govern adjuntar la graella salarial de les 

contractacions de relació especial vinculada als llocs 

de treball que ocupen?  

Casa de la Vall 5 de gener de 2016 

Jordi Gallardo Fernàndez  

Conseller General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 13 de gener 

del 2016, ha examinat la pregunta amb resposta 

escrita del Govern presentada pel M. I. Sr. Jordi 

Gallardo Fernàndez, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 5 de gener 

del 2016, relativa al nombre d’ajuts a la 

conservació del patrimoni cultural atorgades pel 

Govern durant l’any 2015 i d’acord amb els articles 

18 i 129 del Reglament del Consell General ha 

acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 0006). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 
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Casa de la Vall, 13 de gener del 2016 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M.I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta perquè sigui resposta pel M.I. Govern, de 

forma escrita com preveu l’article 129 de l’esmentat 

reglament en el millor termini.  

Pregunta relativa al nombre d'ajuts a la 

conservació del patrimoni cultural atorgades pel 

Govern durant l'any 2015 

Motivació: 

Vist que el Govern ha presentat el Projecte de llei de 

crèdit extraordinari per finançar les despeses 

derivades de la dotació inicial de la Fundació Museu 

Andorra per un import total de 51.000 €, import 

corresponent de l’aportació de la part del Govern 

d’Andorra a la Fundació Cultural Govern-Thyssen, 

Atès que la dotació d'aquest crèdit extraordinari es 

finançarà amb càrrec a la partida 910 Departament 

de Patrimoni Cultural Àrea de Béns Immobles-

78249 Ajuts a la conservació del patrimoni cultural 

PROJ-103 Conservació i millora Patrimoni Cultural 

Es demana, 

Quantes sol·licituds d’ajuts a la conservació del 

patrimoni es van presentar durant el 2015? 

Pot Govern detallar quins eren els béns que es volien 

acollir a la subvenció? 

Quantes de les sol·licituds presentades es van 

desestimar, si és el cas, i per quins motius? 

Quines van rebre subvenció i en què consisteix la 

restauració? 

Pot Govern detallar l'import destinat a cada 

sol·licitud atorgada? 

Quin és l'import final del pressupost 2015 que s'ha 

acabat destinant a les ajudes per a la restauració? 

Casa de la Vall 5 de gener de 2016 

Jordi Gallardo Fernàndez  

Conseller General 

 

 

 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 13 de gener 

del 2016, ha examinat la pregunta amb resposta 

escrita del Govern presentada pel M. I. Sr. Carles 

Naudi d’Areny-Plandolit Balsells, conseller general 

del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de data 5 

de gener del 2016, relativa a l’atac cibernètic patit 

per les pàgines web institucionals del Govern i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 0007). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 13 de gener del 2016 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M.I. Sr. Carles Naudi d’Areny-

Plandolit Balsells, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, d’acord amb el que disposa el 

capítol IV del Reglament del Consell General, 

formulo la següent pregunta perquè sigui resposta pel 

M.I. Govern, de forma escrita com preveu l’article 

129 de l’esmentat reglament en el millor termini.  

Pregunta relativa a l’atac cibernètic patit per les 

pàgines web  institucionals del Govern 

Motivació: 

Vist que el passat 31 de desembre algunes de les 

pàgines electròniques institucionals del Govern van 

patir un atac cibernètic afectant el seu 

funcionament,  

Vist que els atacs poden haver posat en risc la 

confidencialitat de dades contingudes als webs 

oficials posant en risc en alguns casos la informació 

facilitada pels usuaris, 

Vist el risc reputacional que un atac d’aquestes 

característiques suposa respecte al nivell de seguretat 

de les pàgines electròniques institucionals, 

Ateses les consideracions exposades, es demana,   

Quantes pàgines institucionals van ser afectades per 

l’atac cibernètic? 

Quines van ser les pàgines afectades? 

Quan es va detectar l’atac cibernètic exactament? 

Quan va avisar el Govern al servei de policia dels 

fets? 

Quantes hores va durar el bloqueig de les pàgines 

institucionals? 

Va estar en risc en algun moment la informació 

gestionada pels portals afectats? 


